
 

USNESENÍ O PRŮBĚHU ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE 
Hlavice konaného dne 7. 9. 2020 v zasedací místnosti OÚ Hlavice. 

 
Přítomni:  Mgr. Štěpánka Sichrovská, Mgr. Jana Arltová, Ing. Josef Pytloun, David Vincour, Jaroslav 

Kristek, Martin Hozák a Jaroslav Najman 

 

Omluveni:  Ing. Renata Pytlounová, Bc. Lenka Kristková 

  

Program:  

1. Oplocení S a Z části pozemku kolem ZŠ Hlavice 
2. Elektroinstalace ZŠ Hlavice 
3. Střecha ZŠ Hlavice 
4. Schválení rozpočtového opatření č. 3 
5. Žádost týkající se zpevnění příjezdové cesty k chalupě – financováno žadatelem  
6. Řád pohřebiště 
7. 5 v jednom 
8. Žádost na prořezání a snížení lípy pod silnicí na p.p. č. ……část obce - Lesnovek 
9. Oprava venkovního hřiště na volejbal  

10. Různé 

 

Nebyl vznesen žádný návrh na doplnění programu zasedání.  

1. Oplocení S a Z části pozemku kolem ZŠ Hlavice 

ZO bylo paní starostkou informováno o nákladech, které nebyly při operativní schůzce zastupitelstva 
konané dne 17.8.2020 kalkulovány: 

• zboření zídky 

• přemístěním branky do druhé spáry 

• branka půlená, nikoli na 1 a 2/3 

• oprava schodiště 

• podhrabové desky po celé délce nového oplocení 

• bezpečností zábrana k dětskému hřišti u pohostinství 
 

Cenové náklady jsou vyčísleny na cca 150 000,- Kč. 
 

Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (7)  
Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0)   
 

 



 

2. Elektroinstalace ZŠ Hlavice 

OZ bylo již před konáním schůze informováno skrze SMS a mobilní aplikaci Whatsapp o vícenákladech 
spojených s elektroinstalací v budově ZŠ. Jedná se konkrétně o nové osvětlení chodby, kabinetu a WC 
včetně rozvodů. 
Prvotně bylo odsouhlaseno skrze elektronické kanály zahájení prací s plánovanými náklady cca 46 000 bez 
DPH. Po vyhotovení činní celkové náklady 56 000 Kč včetně DPH. 
 
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -          (7)  
Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
 

 

3. Střecha ZŠ Hlavice 

Po kontrole střechy Romanem Kovačem bylo zjištěno, že stávající krytina střechy je již značně zchátralá a 
do budovy z toho důvodu na několika místech zatéká. Krytina je značně zdeformovaná, kroutí se a drolí a 
z toho důvodu již neplní svou funkci. Oprava je nutná. 
Jedná se o cca 220 m2. 

 
Navrhovaný materiál: modifikační pás včetně skelné membrány v barvě ostatní krytiny = cihlově 
červená. 
 
Předpokládané náklady:  

• cca 63 000 Kč za materiál 

• práce - 200 Kč / hod  

• Celkem cca 100 000 Kč 
 
Koordinaci projektu povede J. Kristek. 

 

Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (7)  
Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
 

 

4. Schválení rozpočtového opatření č. 3 

OZ bylo paní Janou Hajskou předneseno k odsouhlasení v pořadí třetí rozpočtové opatření v letošním roce.  
 

Rozpočet obce se po rozpočtovém opatření č. 3 navyšuje v příjmech i výdajích o 337 592,- viz příloha. 
 

Celkový rozpočet po úpravách / rozpočtové opatření č. 3/, kterým se rozpočet navyšuje v příjmech o 337 

592,- Kč i výdajích o 337 592,- Kč, činí celkem 8 270 591,- Kč v příjmech a 8 270 591,- Kč ve výdajích /po 

zapojení na dorovnání schodku do příjmů financování (pol. + 8115 zůstatek finančních prostředků   

z minulých let ve výši 3.220.000,- Kč. ) ve schváleném rozpočtu. 

 
 



Zastupitelstvo obce rozpočtové opatření jednohlasně schvaluje.  
 

Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (7)  
Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
 

 

 

5. Žádost ohledně zpevnění příjezdové cesty k chalupě čp. 82 v Hlavici 

OZ byla paní starostkou předložena k odsouhlasení žádost o povolení úpravy obecního pozemku – 

příjezdové cesty k rekreačnímu objektu v provedení – štěrková vrstva a žulové kostky. Vše na vlastní 

náklady žadatele.  

 

Dle Martina Hozáka je nutné si dát pozor při úpravách na případné vodovodní rozvody a uzávěry k ostatním 

chatám, které by mohly být v dané příjezdové cestě. Žadatel bude na tato rizika paní starostkou upozorněn. 

 

Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (7)  
Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
 

 

6. Řád pohřebiště 

OZ bylo paní starostkou seznámeno s novým Řádem veřejného pohřebiště v Hlavici. Povinnost změny řádu 

veřejného pohřebiště byla stanovena k datu 1. 9. 2020 dle z. 256/2001 Sb., o pohřebnictví ve znění účinném 

ode dne nabití účinnosti zákona č. 193/2017 Sb. V této souvislosti byl nechán vypracovat Hydrogeologický 

průzkum hřbitova pro stanovení délky tlecí doby.  

 

Překládaný výsledek průzkumu byl posouzen KHS pod č.j. KSLB 18078/2020 jako dostačující a 

předkládaný Řád veřejného pohřebiště byl odsouhlasen Krajským úřadem Libereckého kraje dne 2. 9. 2020 

pod číslem KSCR 264/2020. 

 

OZ se usneslo a Řád byl všemi přítomnými jednohlasně schválen. 

 

Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (7)  

Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
 

 

 

7. Žádost o odkup části pozemku p.č. 702/9 k.ú. Hlavice spol. 5 v jednom 

Dle Geometrického zaměření č. vnikla nová st.p.č. 190 k.ú. Hlavice o výměře 6 m2. Jak plánovaný prodej 

tohoto pozemku, tak i symbolická cena Kč 20/m2 byla odsouhlasena OZ již v květnu 2020.  

 

 
 



Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (7)  
Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
 

 

8. Žádost na prořezání a snížení lípy pod silnicí u objektů č.p. 1, 18 a 3 část obce – Lesnovek 

 

OZ byla paní starostkou předložena k projednání žádost o zakrácení lípy, která se nachází na obecním 
pozemku 702/1 k.ú. Hlavice – část obce Lesnovek. 
 
Žádost byla projednána a bylo rozhodnuto, že žádostí dotčená dřevina bude výhledově ošetřena v rámci 
střednědobého plánu na údržbu obecní zeleně, nikoliv však pokácena. 
 
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (7)  

Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
 

 

 

9. Oprava venkovního hřiště na volejbal  
 

OZ bylo paní starostkou informováno o záměru opravy povrchu volejbalového hřiště v Hlavici. 

 

Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (7)  

Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
 

 

 

10. Různé 

 

- Od 19:00 hod byl na zasedání obecního zastupitelstva přizván Ing. Arch. Král, aby představil dva 
návrhy provedení možného přístřešku, který by sloužil jako zázemí sportovnímu klubu – stánek 
s občerstvením.  

 

OZ bylo paní starostkou informováno o: 

 

➢ Zaslání žádosti na spol. Livington Com. o předložení cenové kalkulace (vícepráce) na výmalbu po 

všech stavebních úpravách. Zatím bez odpovědi. 

 

➢ Nutnosti stanovení termínu brigády týkající se dosázení lip v aleji ke hřbitovu – financováno 

z dotace Národního programu Životního prostředí. OZ se zavázalo, že dojde k dosázení během října 

2020.  

 



➢ Probíhajících přípravách na akci 27.9.2020 Pokládání věnců 

o Zajištěny jsou: Horačky, místní vojsko, společenská místnost, občerstvení od místního 

pohostinství 

 

 

11. Diskuze: 

 

➢ D. Vincour vznesl téma týkající se odvodňovacího kanálu v zatáčce u Pelinkových v dolní Hlavici. 

Je v rozpadu a je nutné počítat se zahrnutím nákladů na opravu do příštího rozpočtu. 

 

➢ Pan Josef Pytloun žádá, aby byl do zápisu ze schůze zastupitelstva zanesen bod ohledně žádosti na 

pana J. Melichara k podání informací, kdy bude zprůjezdněna cesta blokovaná při výstavbě nového 

objektu. 

o Dále žádá o odstranění stavebního materiálu skladovaného poblíž stavby, jelikož při deštivém 

počasí je materiál vodou unášen a končí přede dveřmi mateřské školy. 

 

➢ Pan Josef Pytloun navrhuje, aby firma zajišťující stavební úpravy budovy ZŠ Hlavice, zaplatila 

veškeré náklady spojené s úklidem. Před zahájením školního roku byla ředitelka školy ujištěna, že 

může celý prostor uklidit, následně byl každodenně několikrát znečištěn dalšími bouracími pracemi.  

 

 

Termín příští zastupitelstva je stanoven na 12. 10. 2020. 

 
 
V Hlavici dne 7. 9. 2020 
Zapsala: Mgr. Jana Arltová 
 
 
 
 
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                              . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  
Starostka: Mgr. Štěpánka Sichrovská     Místostarostka: Bc. Lenka Kristková 
 
 
 


